
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Које мјере предузима Савјет министара 

БиХ како би се број граничних прелаза за промет робе биљног и животињског 

поријекла довео у склад са потребама Босне и Херцеговине? Ово посебно у свјетлу 

приступа Републике Хрватске Европској унији. За сада два планирана прелаза су 

довољна.“ 

 


